

Datum: 2023-06-13 kl 18.00.

Plats: Teamsmöte.

Närvarande: * Erik Uppsäll, Ordförande
(* = beslutande) * Raymond Johansson, Sekreterare
* Roger Rooth, Rallykoordinatör
* Lars Palmkvist, Racingkoordinatör
Pär Karlsson, Teknisk chef SBF

Under §72
Fredrik Rosendal, Teknisk koordinatör SBF
Ej närvarande
* Lars Palmkvist, Racingkoordinatör

-
- § 67: **Mötets öppnande.**
§ 68: **Godkännande av dagordning.**
§ 69: **Föregående Mötesprotokoll.**
§ 70: **Kvarstående ofärdiga punkter**
§ 71: **Ekonomi & Budget.**
§ 72: **Hu hemsida**
§ 73: **Vem och hur svarar HU på officiella frågor**
§ 74: **Hur kommunicerar vi FIA beslut?**
§ 75: **Rutiner för bemanning vid RM**
§ 76: **Förnyelse av Nat HTP**
§ 77: **Nya OM angående godkända tekniker och Batteriplacering**
§ 78: **Nationella tävlings- och tekniska regler**
§ 79: **Strategimöte HU**
§ 80: **RM 2024**
§ 81: **Övrigt**
§ 82: **Nästa möte**
§ 83: **Mötets avslutande.**
-

- § 67: **Mötets öppnande, EU.**
Erik hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.
- § 68: **Godkännande av dagordning, EU.**
Dagordningen godkändes.
- § 69: **Föregående Mötesprotokoll, EU.**
Godkänt och publicerat
- § 70: **Kvarstående ofärdiga punkter**
Inga utöver de som finns på dagens agenda.
- § 71: **Ekonomi & Budget, EU.**

Liten uppärbetning ännu men säsongen har just startat

Beslut: Vi måste hålla noggrann kontroll under året då vissa nya poster tillkommit men inte helt budgeterats

§ 72: Hu hemsida

FR informerade om att HU:s hemsida nu är uppdaterad även med Officiella meddelande, både för innevarande år men också ett arkiv frö OM f.o.m. 2017.

Fredrik efterlyser någon inom HU som kan hantera och underhålla nya hemsidan

Beslut: HU tar med sig frågan om hemsidesansvarig.

§ 73: Vem och hur svarar HU på officiella frågor

Efter ett antal olyckliga dialoger med aktiva är det tydligt att vi måste ha bättre kontroll på detta

Beslut: Alla formella frågor skall alltid kanaliseras genom ordförande

§ 74: Hur kommunicerar vi FIA beslut?

FIA har enligt protokoll tagit ett antal beslut om tekniska förändringar.

Hur kommunicerar vi ut detta?

Om det inte kommer någon formell kommunikation från FIA får vi använda OM för detta
Dock måste vi först säkerställa att besluten är officiella innan vi kan informera om detta

Beslut: EU begär konfirmation från FIA om besluten nu är officiella

§ 75: Rutiner för bemanning vid RM

RJ tog upp frågan om varför HU har annan rutin för bemanning med teknisk chef och teknisk kontrollant vid historiska tävlingar, i huvudsak vid Racingtävlingar.

RJ föreslår att HU från 2024 går över till samma typ av bemanning och ansvar som övrig racing, dvs. Utskottet utser och budgeterar för teknisk kontrollant medan organisatören utser och budgeterar för teknisk chef.

Beslut: Eftersom LP inte kunde närvara på detta möte så flyttas ärendet till nästa möte

§ 76: Förnyelse av Nat HTP

Detta ärende är redan hanterat och avgiftslistan är uppdaterad

Beslut: N/A

§ 77: Nya OM angående godkända tekniker och Batteriplacering

RJ presenterade förslag på 2 OM enligt tidigare beslut

Beslut: Dokumenten skickas till kontoret för publicering efter viss komplettering

§ 78: Nationella tävlings- och tekniska regler

RJ visade ett förslag på ett enkelt dokument som visar på vilka nationella regler vi har i TR och som vi kan förhålla oss till vid nationella tävlingar.

Beslut: Ärendet tas upp på ett framtida strategimöte

§ 79: Strategimöte HU

RJ framförde förslag på att HU skall ha ett strategimöte med målsättning att lägga en strategi hur Historisk bilspport skall bedrivas i Sverige på 3, 5 och 10 års sikt

Beslut: RJ tar fram förslag på plats och datum och mailar ut detta till övriga i HU

§ 80: RM 2024

Det är hög tid att få in ansökningar och förslag på tävlingar för 2024

Beslut: Vi behöver kommunicera ut till klubbar och arrangörer att skicka in sin ansökan för RM 2024. Ärendet tas upp på nästa möte.

§ 81: Övrigt.

Inget att hantera på detta möte

Beslut: --

§ 82: Nästa möte

Tisdag 5 September kl 18-20

§ 83: Mötets avslutande.

Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarade mötet för avslutat.

Protokoll upprättat av:

Raymond Johansson

Raymond Johansson

Protokoll justerat av:



Erik Uppsäll